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   وزیر علوم در شصت و ششمین نشست معاونان دانشجویی دانشگاه ها و موسسات آموزش عالی کشور به ارائه خدمات استاندارد 
خوابگاه ها و سرا های دانشجویی تاکید کرد..

گروه علمی و آموزشــی - در  شــصت و ششمین 
نشست معاونان دانشجویی دانشگاه ها و موسسات آموزش 
عالی کشــور که به صورت ویدئو کنفرانس برگزار شــد، 
منصور غلامی وزیر علوم، تحقیقات و فناوری با بیان اینکه 
در شــرایط خاصی از اوضاع همه گیر بیماری نسبتاً جدید 
کرونا قرار داریم که در جهان شرایط مشابهی را فراهم کرده 
است، اظهار کرد: از اولین کشور هایی بودیم که این بیماری 
را تشــخیص دادیم و اقدامات سریع و جدی در خصوص 
پیشــگیری و اقدامات بازدارنده صورت گرفت. از جمله 
بخش های درگیر این بیماری، آموزش عالی کشور، مراکز 

دانشگاهی، آموزشی و پژوهشی بودند.
وزیر علوم با بیان اینکه به دلیل حضور اقشار مختلف 
حاضر در مراکز دانشــگاهی از جمله اساتید، دانشجویان و 

کارکنــان، لازم بود که توجه ویــژه ای به این مراکز از نظر 
رعایت پروتکل های بهداشــتی معطوف شــود، گفت: از 
همان روز های اول شیوع بیماری کرونا، دانشگاه ها و مراکز 
آموزش عالی واکنش مناسبی در قبال مقابله با این بیماری 
از خود نشان دادند. وی ادامه داد: در این خصوص به اجبار 
تجمعات مردمی و انســانی در راستای عدم شیوع بیماری 
باید منتفی می شد و ما هم در درجه اول بخش های رفاهی 
دانشــجویی از جمله خوابگاه ها و ســلف سرویس های 
دانشــجویی را که از مراکز حساس تجمعات دانشجویی 

هستند، تعطیل کردیم.
غلامی تصریح کــرد: در ادامه مدیریت این بیماری، 
حرکت به سمت اســتفاده از روش آموزش مجازی برای 
دانشجویان در دستور کار قرار گرفت و دانشگاه های کشور 

به سرعت در مســیر جایگزینی روش استفاده از آموزش 
مجازی قرار گرفتند که این مهم به بهترین نحو با مدیریت 
مسئولان دانشگاهی در تمامی دانشگاه های کشور عملی شد 
و اکثریت دانشجویان از این روش آموزش بهره مند شدند.

وی  بــا بیان اینکه یکی از ویژگی های این نیمســال 
تحصیلی، چابکی در تصمیم گیری ها توســط مســئولان 
دانشگاهی بوده است، افزود: در این برهه از زمان، تصمیم 
گیری ها در دانشگاه ها به درستی مدیریت شده و معاونت 
آموزشی هم در مسیر این تصمیم گیری ها حرکت می کند. 
حوزه معاونت دانشــجویی هم باید تدابیر ویژه خود را در 

این خصوص ارائه دهد.
غلامی بــا تاکید بر به کار گرفتن رفتار های منطبق با 
یافته های علمی در حوزه کنترل بهداشت عمومی و فردی 

جامعه دانشــگاهی، گفت: البته تدابیر و برنامه ریزی های 
مسئولان دانشگاهی درخصوص عملکرد در دوران کرونا 
نباید صرفاً متمرکز بر حوزه دانشــجویی باشد، بلکه همه 
بخش ها باید مشــمول این مورد شوند و دستورالعمل های 
مناســبی در ایــن خصوص تنظیــم شــود.  وی افزود: 
درخصوص ارائه خدمات دانشجویی و بحث خوابگاه ها و 
غذاخوری ها که بیشتر برعهده بخش خصوصی است، باید 
تدابیری اندیشــیده شود تا این بخش به دلیل عدم ارائه این 

خدمات در این دوران، آسیب نبیند.
وزیــر علــوم بــا تاکید بر لــزوم توجه به مســائل 
دانشجویانی که در حال فارغ التحصیلی هستند، اظهار کرد: 
دانشــگاه ها به خصوص در کمیسیون های موارد خاص به 
موارد دانشجویان در حال فارغ التحصیلی بیشتر توجه کنند 

و با نگاه حمایتی به مســائل این دانشجویان، سعی کنند تا 
مشکلات شــان حل شــود و باید کمک کنیم در این فضا، 
دانشجویان ما نگران فارغ التحصیلی خود نباشند و این موارد 

البته در چارچوب قوانین و مقررات به خوبی انجام شود.
دانشگاه ها تعطیل نیستند

غلامی با تاکید بر اینکه دانشگاه ها به هیچ عنوان تعطیل 
نیستند، گفت: در این خصوص می توان به حضور مستمر 
کارکنان و اعضای هیئت علمی در دانشــگاه اشاره کرد که 
شامل مقررات دستگاه های دولتی هستند و حضورشان در 
دانشگاه ضروری است و باید از این ظرفیت ها استفاده شود.
وی همچین با تاکید بر لزوم آشــنایی دانشــجویان 
جدید الورود با محیط دانشگاهی افزود: برای دانشجویان 
جدید الورود هم باید برنامه ریزی داشته باشید تا برای مدت 
محدودی آن ها را برای حضور در دانشگاه ها دعوت کنیم. 
البته با حفظ سلامت دانشجویی؛ این مهم باید در هر زمانی 
که امکانش میســر بود، برای آشنایی دانشجویان جدید با 

محیط آموزشی شان انجام گیرد.
وزیر علوم در ادامه بیان کرد: قطعاً نباید در این شرایط 
از امــکان ارائه برنامه به صورت مجازی غفلت کنیم. حتی 
اگر برنامه آغاز سال تحصیلی که برای دانشجویان قدیمی از 
۱۵ شهریور و برای جدیدالورودی ها بسته به زمان برگزاری 
کنکور از اواخر مهرماه انجام می شــود، حتماً باید حضور 
موقت دانشجویان جدید در محیط دانشگاه صورت گیرد. 
البته می توان اطلاعات لازم برای شــناخت هر چه بیشــتر 
محیط دانشگاه محل تحصیل ار طریق مجازی هم صورت 

گیرد.
غلامی با بیان اینکه شیوع بیماری کووید۱۹ یک  حالت 
همه گیر و جهانی دارد و دانشگاه های سایر کشور ها نیز با آن 
مواجه هستند، گفت: لازم است که همکاران دانشگاهی از 
تجربیات مثبت، سازنده و قابل استفاده دانشگاه های جهان 
بهره گیرند. همچنین تجربه های محلی دانشگاه های داخل 

کشور در خصوص مواجهه با بیماری کرونا نیز می تواند با 
سایر دانشگاه ها به اشتراک گذاشته شود و در این خصوص 
بهتر است با معاونت مرتبط در وزارت هماهنگی صورت 
گیرد تا این ارتباطات به صورت مستمر و هماهنگ برقرار 

شوند.
وزیــر علوم با تاکید بر ارتباط مســتمر مســئولان 
دانشــگاهی با دانشــجویان خارجی خود افــزود: برای 
دانشجویان غیر ایرانی هم حتماً باید برنامه ویژه ای در نظر 
گرفت و آن ها را که در کشــور حضور دارند از حالشــان 
با خبر شــد و با رعایت پروتکل های بهداشتی به دانشگاه 
دعوت شــان کرد و امکان ارائه آموزش های زبان فارسی و 
سایر دروس دانشگاهی به صورت مجازی را برایشان فراهم 
کرد. آن هایی را هم که به کشور خود بازگشته اند سعی شود 
با آن ها ارتباط برقرار کرده و پرســش های آنان را پاسخ داد. 
وی افــزود: این بیماری هر چه زودتر برطرف می شــود و 
رسیدگی ما به دانشجویان خارجی در این دوران می تواند 
به عنوان یک تجربه مناســب تلقی شود. می توان با تشکیل 
یک کارگروه ویــژه در این خصوص تجربیات خود را به 

سایر دانشگاه ها نیز انتقال داد.
غلامی با بیان اینکه معاونت های دانشجویی دانشگاه ها 
باید تمام ســعی و همت خود را بــرای ارائه پروتکل های 
بهداشــتی در محیط دانشگاه به کار گیرند، گفت: باید ارائه 
خدمات رفاهی دانشــجویی در هر سطحی را به صورت 
کامل از دســت ندهیم و اگر به فرض زمانی رســید که این 
امکان فراهم شد، باید آمادگی کامل برای ارائه این خدمات 

داشته باشیم.
وزیر علوم در پایان سخنان خود با اشاره به ظرفیت های 
فضای مجازی اظهار کرد: مناســب است این نشست ها در 
بازه های زمانی معین برگزار شود و با استفاده از ظرفیت های 
فضای مجازی و صرف دو ســاعت می توان از تجربیات و 

عملکرد یکدیگر بهره گرفت.

لزوم آمادگی دانشگاه ها برای
 ارائه خدمات استاندارد در 

خوابگاه های دانشجویی

وزیر علوم مطرح کرد:

گروه علمی و آموزشــی - رییس دانشــگاه فنی و 
حرفه ای از اخذ مجوز وزارت علوم برای ایجاد ۳۴۰ کدرشته 
محل جدید خبر داد و گفت: حدود ۱۷۰ رشته این دانشگاه که 

ظرفیت بازار کار آن وجود ندارد، حذف می شوند.
ابراهیم صالحی در نشست خبری به مناسبت هفته ملی 
مهارت و کارآفرینی از تفاهم نامه ای خبر داد که دانشگاه فنی 
و حرفه ای با آموزش و پرورش و دانشگاه شهید رجایی بر سر 

تربیت معلمان برای مراکز کار و دانش امضا کردند.
وی با یادآوری افزایش ظرفیت پذیرش دانشــجو در 
دوره های کاردانی و کارشناســی این دانشگاه اظهارداشت: 
دانشــگاه فنی وحرفه ای در سال ۹۹ برای دوره های کاردانی 
۱۲۴ هزار دانشجو  و برای دوره های کارشناسی نیز ۵۷ هزار 

دانشجو می پذیرد.  
رییس دانشگاه فنی وحرفه ای یکی از برنامه های جدی 
این دانشگاه در سال تحصیلی آینده را تجهیز و توسعه کارگاه 
ها و آزمایشــگاه ها عنوان کرد که برای این مهم ۲۰۰ میلیارد 

تومان پیش بینی شده است.
صالحی عمران در پاســخ به این پرسش درخصوص 
بودجه امســال این دانشــگاه تاکید کــرد: تاکنون حدود ۴۰ 
درصد این بودجه تخصیص داده شــده و مابقی تا پایان سال 

نیز پرداخت می شود.
وی همچنین در باره اصلاح ساختار بودجه ای دانشگاه 
گفت: اجرای این اقدام به سال ۹۹ نرسید و در جلسه اخیر با 
دولت مقرر شد تا شاخص های مربوط به بودجه اصلاح شود 
که در این صورت بودجه دانشــگاه در سال ۱۴۰۰ بر اساس 

نیاز تنظیم خواهد شد.
رییس دانشــگاه فنی وحرفه ای تصریح کرد: دانشگاه 
فنی و حرفه ای دارای ۱۵۳ رشته تحصیلی است که ۴۴ رشته 
در مقطع کاردانی و ۴۳ رشــته در مقطع کاردانی ناپیوســته 
تدریس می شــوند. همچنین هفت رشته کارشناسی پیوسته 
و ۵۹ رشــته کارشناسی ناپیوسته نیز در دانشگاه فنی و حرفه 

ای وجود دارد.
صالحی عمران با تاکید بر بازنگری برنامه های درسی و 
اهمیت آموزش عالی مهارتی اظهار داشت: ۴۳ برنامه درسی 
دانشگاه فنی و حرفه ای بازنگری شده است اما بنا داریم تا در 
سال ۹۹ تمامی برنامه های درسی این دانشگاه به روزرسانی 

و بازنگری شود.
وی ادامه داد: این دانشگاه دارای ۶۷۲ عضو هیات علمی 
و ۳۴۹ کادر آموزشی غیرثابت است. همچنین ۲۰ هزار نیروی 
حق التدریس در آموزشــگاه های فنــی و حرفه ای در حال 
تدریس و دارای کد مدرســی بر اساس آیین نامه صلاحیت 

حرفه ای هستند.
صالحی عمران خاطرنشــان کرد: ۲ هزار و ۳۰۰ کارگاه 
و آزمایشــگاه در دانشگاه فعال هستند و حدود ۷۰ درصد از 

سرفصل های آموزشی عملی است.
وی تاکیــد کرد: دانشــگاه فنی و حرفــه ای باید پنجه 
های کارآمد را پرورش دهد و الزامات و نیازهای شــغلی و 
حرفه ای را در برنامه های درســی مــورد نظر قرار دهد. از 
این رو آماده ســازی افراد برای تولید هدف اصلی دانشــگاه 
اســت. این دانشــگاه نیروهایی تربیت می کند که در رشد 

اقتصادی و درآمد خالص ملی نقش داشته باشند.
رییس دانشگاه فنی وحرفه ای توسعه مراکز نوآوری این 
دانشــگاه را ضروری دانست و گفت: تجاری سازی آموزش 
یکی از مواردی اســت که همواره مورد تاکید قرار می گیرد. 
آموزشی که به تولید و اشتغال و توسعه منجر نشود، آموزش 

کارآمدی نخواهد بود.
صالحی عمران تصریح کرد: شناسایی دانش آموختگان 
موفق فنی و حرفه ای در بازار کار از برنامه های پیش روی این 
دانشــگاه است تا الگوهای موفق را به خانواده و دانشجویان 

معرفی کنیم.
وی دربــاره آموزش های مجازی دانشــگاه نیز اظهار 
داشــت: ۸۷ درصد دروس به صورت مجازی در ترم جاری 
اجرا شد و به طور میانگین سه جلسه حضور داشتیم. همچنین 

۱۲ جلسه از طرق نرم افزار ایرانی سمیاد برگزار شد.
آموزش عالی مهارت های فنی و حرفه ای 

باید رایگان باشد
رییس دانشگاه فنی و حرفه ای ۸۲ درصد آموزش های 
ایــن دانشــگاه را رایگان اعلام کرد و گفــت: آموزش عالی 
مهارت های فنی و حرفه ای به دلیل آثار اجتماعی و اقتصادی 

آن باید به طور کامل رایگان باشد.
صالحی عمران ادامه داد: آموزش عالی فنی وحرفه ای 
باید کاملا رایگان باشد چرا که این آموزش ها آثار اجتماعی 
و اقتصادی در جامعــه دارد و باعث افزایش تولید ناخالص 

ملی می شود.
وی افــزود: در حال حاضــر ۸۲ درصد آموزش های 

دانشگاه فنی وحرفه ای رایگان است اما معتقدیم تمامی این 
آمــوزش ها باید رایگان بوده و دولــت هزینه های آن را بر 

عهده بگیرد.
رییس دانشگاه فنی وحرفه ای در تشریح فعالیت های 
این دانشگاه گفت: دانشگاه فنی و حرفه ای دارای ۱۷۶ مرکز 
فعال در ۱۱۴ شهر است که از این میزان ۵۳ آموزشکده برای 

زنان و مابقی برای مردان است.
صالحی عمران ادامه داد: این دانشگاه دارای ۱۴۰ هزار 
دانشــجو  در سراسر کشور است که ۳۸ درصد آن را دختران 

و ۶۲ درصد را پسران تشکیل می دهند.
صالحی عمران تصریح کرد: ۸۲ درصد دانشجویان این 
دانشگاه در دوره های روزانه رایگان تحصیل می کنند و مابقی 

در دوره های دوم و پولی هستند.
وی تاکید کــرد: درآمدهای حاصل از دوره های پولی 
صرف توسعه و تجهیز کارگاه های فنی و حرفه ای می شود.  

مجوز ایجاد ۳۴۰ کدرشته محل جدید گرفته شد
رییس دانشگاه فنی و حرفه ای:

گروه علمی و آموزشی - یک تخته برش هوشمند 
توســعه یافته که می تواند چاقوها را با اســتفاده از نور 

فرابنفش ضدعفونی و مواد غذایی را وزن کند.
گجتی به نام »چاپ باکس« برای آشپزخانه توسعه 

یافته است.
 این گجت در حقیقت یک تخته برش هوشــمند 

است که قابلیت های مختلفی دارد و می تواند در هزینه 
های خرید ابزارهای آشپزی صرفه جویی کند. این تخته 
برش هوشــمند دارای یک واحد ضدعفونی کنند با نور 
فرابنفش اســت که ابزارهای بــرش را عاری از جرم و 

میکروب نگهداری می کند. 
کاربر می تواند ســه چاقوی بزرگ را همزمان در 

این تخته برش ضدعفونی کند.همچنین داخل این تخته 
برش یک ترازو نصب شده  که می تواند وزن را برحسب 

پوند، کیلوگرم و گرم نشان دهد. 
علاوه بر این موارد گجت دارای یک تایمر اســت 
کــه به تعیین مدت زمان پخــت آرام مواد غذایی کمک 
می کند.تخته برش مذکور دارای دو چاقوتیزکن است.

تخته برش هوشمند مواد غذایی را وزن می کند

شرکت آریا اطلس کیش
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اظهارنامه اشخاص حقیقی و حقوقی
حسابداری، حسابرسی، بیمه تأمین اجتماعی، خرید و فروش فصلی، مالیات بر ارزش افزود، حقوق و دستمزد

گروه علمی و آموزشــی - صدیقی گفت: در سال 
تحصیلی جدید دروس عملــی به صورت حضوری ارائه 
می شــود و این امکان وجود دارد تا دانشجویان به صورت 

میهمان در دانشگاه های محل سکونت خود حاضر شوند.
مجتبی صدیقی رئیس ســازمان امور دانشجویان، در 
گردهمایی که با حضور و مشــارکت معاون آموزشی وزیر 
علوم برگزار شد با اشاره به تجربه دانشگاه ها در ارائه دروس به 
صورت مجازی در ایام کرونا گفت: در ترم تحصیلی گذشته 
پتانسیل خوبی در دانشگاه ها برای آموزش مجازی ایجاد شد 
که برای آموزش عالی کشور یک سرمایه است و حتی پس 

از کرونا نیز می تواند مورد استفاده قرار گیرد.
وی افزود: در ترم گذشــته شاهد برخی چالش ها در 
بحــث ارزیابی پایان تــرم بودیم که انتظار می رود با تکیه بر 
تجربه بدســت آمده در ترم آتی برای این موضوع نیز برنامه 

ریزی شود و آمادگی قبلی وجود داشته باشد.
معاون وزیر علوم تاکید کرد: ما در هر شرایطی در مقابل 
نسل جدید و دانشجویان مسئولیت داریم و باید طوری برنامه 
ریزی کنیم که مسائلی مانند کرونا مانع تحصیل و پرورش آنان 
نشود. وی با اشاره به ضرورت برنامه ریزی بلندمدت برای 
شرایط تحصیل ویژه ایام کرونا گفت: نحوه اسکان خوابگاهی 
و تغذیه مهمترین دغدغه های معاونان دانشجویی دانشگاه ها 

در ایام کرونا است.
رئیس سازمان امور دانشجویان گفت: در شرایط کنونی 
ارائه خدمات تغذیه در حد نیاز قابل انجام است و در موارد 
ضرورت تغذیه به صورت بسته بندی ارائه می شود و استفاده 

از رستوران های مکمل توصیه می شود.

صدیقی تاکید کرد: در مجموع کل ظرفیت خوابگاهی 
امکان اســتفاده از ۵۰ درصد ظرفیت وجــود دارد، ولی در 
دانشگاه ها و خوابگاه بسته به تعداد و بزرگی اتاق ها و امکانات 
مشترک، امکان ارائه خوابگاه متفاوت است. وی اظهار کرد: 
خدمات خوابگاهی به صورت چرخشی ارائه می شود و باید 
بازه مشخصی نیز خوابگاه ها به نو دانشجویان اختصاص یابد 

تا با محیط دانشگاه ها آشنا شوند.
معــاون وزیر علــوم افزود: تــرم تحصیلی پیش رو 
بــه صورت تلفیق حضوری و مجازی برگزار می شــود به 
صورتی که دروس نظری به صورت مجازی و دروس عملی 
به صورت حضوری ارائه می شود و این امکان پیش بینی شده 
است تا دانشجویان دروس عملی را حد المقدور به صورت 

میهمان در دانشگاه های محل سکونت خود بگذرانند.
وی تاکید کرد: ثبت نام از دانشــجویان برای انتخاب 
دانشــگاه برای گذراندن دروس عملی و آزمایشــگاهی در 
سامانه سجاد از امروز ۶ مرداد ماه آغاز می شود و از دانشگاه ها 
انتظار می رود حداکثر مســاعدت را با در خواست ها داشته 
باشند تا شــاهد کاهش تردد دانشجویان در شرایط حاضر 
باشیم. رئیس سازمان امور دانشجویان گفت: دانشگاه ها مراکز 
بهداشــت و درمان را تجهیز و تقویت کنند، با دانشگاه های 
علوم پزشکی منطقه خود همکاری نزدیک داشته باشند و از 
طریق مراکز مشاوره با دانشجویان در معرض آسیب تعامل 
داشــته باشند؛ چرا که تماس دانشگاه با دانشجویان در یاد و 

خاطره آن ها مانده و موجب همدلی بیشتر خواهد شد.
وی در خصــوص ورزش و تربیــت بدنی به عنوان 
بخشــی از فعالیت های تحت مدیریت معاونان دانشجویی 

گفت: توســعه فضا های ورزشــی با قــدرت ادامه یابد و 
واحد هــای عملی تربیت بدنی با پیــش بینی های لازم و با 
تقســیم بندی دانشجویان به چند گروه و نیز استفاده از نرم 

افزار های موبایلی برگزار شود.
صدیقی در خصوص دانشجویان غیر ایرانی ادامه داد: 
در خصوص این دانشــجویان نیــز اولویت بر ارائه دروس 
به شــکل غیر حضوری اســت و حتی دروس فارســی به 
دانشــجویان غیر فارســی زبان نیز باید به صورت مجازی 
ارائه شــود. وی تاکید کــرد: در مواردی که حضور فیزیکی 
دانشجویان غیر ایرانی در دانشگاه ضرورت دارد باید نسبت 
به بازگشت آنان به کشور براساس ضوابط وزارت بهداشت 

برنامه ریزی شود.
رئیس ســازمان امور دانشجویان در پایان تاکید کرد: 
معاونــان دانشــجویی در فرصت باقی مانده تا آغاز ســال 
تحصیلی برای سناریو های مختلف حضور دانشجویان در 
محیط دانشــگاه، پذیرش دانشــجویان، امتحانات؛ دروس 
عملــی و مواردی از این قبیــل برنامه ریزی کنند و حداکثر 

آمادگی را داشته باشند.

دروس عملی در سال تحصیلی جدید 
حضوری ارائه می شود

رئیس سازمان امور دانشجویان:

گروه علمی و آموزشی - سرپرست مرکز برنامه ریزی و فناوری اطلاعات وزارت آموزش وپرورش اعلام 
کرد: زیرساخت های شبکه اجتماعی دانش آموزان )شاد( مورد بهینه سازی قرار می گیرد و امکانات جدید به این 
شبکه اضافه می شود. مهدی شرفی با بیان این که کرونا همه ما را غافل گیر کرد، افزود: آموزش وپرورش برای اتمام 
فرآیندهای تحصیلیِ جاری در کشور، مجبور شد از ابزارهایی استفاده کند که روند انتقال مباحث درسی کامل شود.

وی توضیح داد: نرم افزار »شــاد« با همکاری »همراه اول« وظیفه داشــت تا بخشی از آموزش باقی مانده از 
سال تحصیلی را به اتمام برساند.سرپرست مرکز برنامه ریزی و فناوری اطلاعات آموزش وپرورش افزود: آموزش 
مجازی به زیرساخت های سخت افزاری و نرم افزاری متعددی نیاز دارد. در ایام تابستان زیرساخت های شبکه شاد 

مورد بهینه سازی قرار می گیرد و حتماً امکانات جدید به این شبکه اضافه می شود.
شــرفی تأکید کرد: اگر بحران کرونا تا ســال تحصیلی جدید به اتمام برسد، آموزش و پروش از شبکه شاد 
به عنوان برنامه کمکی – مکمل – بهره برداری می کند. وی با یادآوری این که اکنون اینترنت مصرفی کاربران در شبکه 
شاد رایگان است، خاطرنشان کرد: این وزارتخانه قصد دارد موضوع رایگان بودن اینترنت در شبکه شاد« را در هیات 
دولت و ستاد ملی مقابله با کرونا مطرح کند و این امکان را به طور دائمی و رایگان در اختیار دانش آموزان قرار دهد.

سرپرست مرکز برنامه ریزی وفناوری اطلاعات آموزش وپرورش همچنین گفت: دانش آموزانی که به شبکه 
شاد دسترسی ندارند، حتماً به تلویزیون و شبکه های صداوسیما دسترسی دارند. آموزش های تلویزیونی مکمل 

خوبی برای آموزش های مجازی هستند.
شــرفی تأکید کرد: هر دانش آموز باید بتواند در دوران کرونا و در فرآیند آموزش مجازی با معلم خودش 
ارتباط و تعامل آموزشــی داشــته باشند.وی 
بابیان این که کتاب های درسی امسال به طور 
الکترونیکی منتشر می شوند، تصریح کرد: در 
تلاش هستیم تا محتواهای متعدد آموزشی در 
شبکه شاد بارگذاری کنیم و دانش آموزان با 
ورود به این شبکه از مطالب متنوع و مختلف 

بهره مند شوند.

امکانات جدید به شبکه شاد اضافه می شود

گروه علمی و آموزشــی - یک شرکت تجاری از 
تولید لامپی جدید به شکل یک گوی درخشان خبر داده که 
سبک، نشکن، ضدآب و جمع شدنی است و برای طبیعت 

گردانها گزینه ای ایده آل محسوب می شود.
لامپ جدید که ماجیکــس کوکونات نام دارد، هم 
قادر به روشن ساختن محیط اطراف به صورت تک رنگ 
است و هم می توان رنگ های مختلفی را برای آن فعال کرد.
همچنین کاربــران می توانند میزان نور این لامپ را 

در حد ۳۰ درصــد، ۵۰ درصد و ۱۰۰ درصد تنظیم کنند. 
این لامپ با مقداری فشــرده شــدن کوچک تر می شود و 
حجم آن با رها کردن و کاســتن از فشــار به آن به حالت 

عادی بازمی گردد.
لامپ یادشــده به راحتی بر روی آب شناور می شود 
و حتــی می توان آن را با خود به طور کامل به زیر آب برد 
و از آن برای روشــن کردن فضای اطراف در زیر آب دریا 

و استخر سود برد.

شــارژ این لامپ قابل حمل و ســبک با استفاده از 
پورت یو اس بی صورت می گیرد و در کف آن چراغ های 

ال ای دی قدرتمند و باکیفیت نصب شده است.
برای تولید این لامپ از مواد ســیلیکونی غیرسمی و 
کاملًا ضدآب اســتفاده شده است. باتری پلیمری لیتیومی 
۳۳۰ میلی آمپری دیگر قابلیت این لامپ ۷۰ دلاری است. 
لامپ یادشــده در صورت ســقوط از ارتفاع یک متری یا 

برخورد به سطوح مختلف نیز آسیب نمی بیند.

لامپ سبک، ضدآب و جمع شدنی از راه رسید!


